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 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og 

ansvarlig 

Indstilling Referat 

1. 1  Velkomst og 

godkendelse af referat 

fra sidst.  

B Jesper  Godkendt 

2.  Nyt fra huset 
 

O Anders 
Mette 
Knud 

Nyt fra Huset 

Ledelse: 

Pædagogisk tilsyn gennemført.  

Temaer i tilsynet i 2022:  

• Pædagogiske relationer 

• Børnefællesskaber  

. 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



• Normering og organisering af 

børnegrupper  

Nedslag i det pædagogiske tilsyn: 

• De voksne i vuggestuen er nærværende 

og giver sig tid til at inddrage og lytte til 

børnene 

• På legepladsen i børnehaven opleves en 

god stemning blandt børnene. Mange 

børn ses lege selv eller med hinanden, 

med de voksne som observatører 

• Det pædagogiske personale indgår i et 

positivt samspil med børnene i de 

igangværende aktiviteter 

• Der er gang i mange forskellige 

aktiviteter med børnene, hvor både 

børn og voksne er meget engagerede 

Anbefalinger fra tilsynsførende: 

• Det kunne være en anbefaling at man i 

forhold til sit arbejde med at beskrive 

aktiviteter og læringsmål herfor, har et 

fokusområde som beskriver mål for den 

sproglige indsats - både for drenge og 

piger. 

• Det kunne være en anbefaling, at man 

drøfter data på tværs af de faglige 

fyrtårne. At man har et forum, hvor man 

kan iværksætte generelle forebyggende 



indsatser, som imødekommer de 

udfordringer der ses i fx SprogTrappen. 

Hygiejnetilsyn: 

Særlige opmærksomhedspunker  

• Håndhygiejne børn og voksne  

• Anvendelse af plastforklæde i alle 

puslesituationer og ved hjælp til toiletbesøg.  

• Ophæng til handsker og forklæder anbefales.  

• Systematisk rengøring af legetøj, krybber, 

kasser og vaskemaskine bør implementeres 

Stjernefest d. 16.06.22  

Indbydelse kommer snart ud. Vi fejrer 10-års 

jubilæet for bygningen med noget musik til 

maden. 

Normeringsopgørelse: 

Opgjort og lagt på hjemmesiden. Ledelse tæller 

nu med 85 % og beregningen tager stadig 

udgangspunkt i en 37 timers åbningsuge mod de 

50 som vi har åbent. Vu: 4,28 BH: 7,65 

Pædagogik 



Vi arbejder fortsat ind i vores værdier, 

læringsrum samt vores positionering som 

voksne i huset, og vores ageren. 

Vivi er ansat som pædagog i stedet for 

Mette, som har opsagt sin stilling. 

Kasper er meldt til at starte på Merrit 
pædagoguddannelsen til sep. Aftalen med 

Kasper er at der er en pædagogstilling i huset 
til ham, når han er færdig 
(minimumsnormering). Christina PAér er 
ansat i hans stilling. 

Ea stopper som medhjælper 31.5. Maria som 
pt. er vikar i huset er ansat i hendes stilling. 

Her ud over stopper Perle og Tobias her til 

sommer. 

Nyt fra Stjernekøkkenet, april 2022  

Dette er sidste uge inden Frederikke (EUX 
elev) starter sidste skoleforløb, som afsluttes 
med svendeprøve i juni.  

Da Caroline 8EUX elev) også er på 
afsluttende skoleforløb, har vi indgået en 

”Delpraktik-aftale ” med Zulia, som kommer 
til at fungere som vikar frem til 
sommerferien, samtidig med, hun får en del 



af sin uddannelsepraktik hos os. Lidt teknisk, 
men til fordel for både hende og os        

Vi arbejder også på at finde vores næste 
ernæringsassistentelev.  

Magasinet ”Detalihandel” har været på 
besøg i køkkenet, lavet interview, taget 
billeder, og der kommer en artikel i 

magasinet om Stjernekøkkenet i juni. 
Detailhandel er lidt langt fra os, men vi 
kommer ind i billedet da temaet er 
”Certificerede køkkener”.  

I marts var jeg inviteret til at være 
paneldeltager ved et ”Topmøde” om 
bæredygtig madproduktion. Topmødet var 
en del af programmet på Foodexpo 2022.  

Topmødet var velbesøgt af interesserede 
deltagere.  

Som tidligere år, tilbyder Stjernekøkkenet 
picnik kurv til hhv 2 og 4 pers til 
Sommerfesten d. 16.juni. Kurven skal 
bestilles via Kanpla i perioden fra 16.maj til 7. 
juni.  

Nærmere orientering kommer via Aula.  

Apropos Kanpla går det ikke helt så 
problemløst som vi havde håbet, men der 
arbejdes på sagen! Jeg har møde med vores 



kontaktperson på onsdag, og håber vi der får 
rettet op på div udfordringer.  

April 2022 Mette Stjernekøkkenet 

3.  Bestyrelsesvalg B Anders Valg til bestyrelsen - koordinering 

Afvikles i forbindelse med Stjernefesten d. 
16.06 kl. 16.40 – 17:00 

På torvet. 

På valg: 

Jesper, Klaus og Karina + suppleant 

Bestyrelsesberetning. Jesper 

Vi tager valget på fællestorvet. 

Anders sender indbydelse rundt for 

kommentering inden udsendelse. 

Jesper sender beretning rundt for kommentering 

Vi stemmer ved håndsoprækning til valget. 

Børnene kan være i børnehaven mens valget 

afvikles. 

4.  Udvidelse af 

Børnehaven 

D Jesper Vi blev spurgt af kommunen om vi kan 
udvide med 35 pladser i år, det har vi i første 
omgang takket nej til, de vi i forvejen er 
udfordret med mange børn. Holder vi stadig 
fast i dette? 

Skolen skal udvide til 3 spor. Vil vi gøre noget 
for at børnehave også kan blive udvidet, så 
der er plads til de børn som skolen kommer 

til at aftage? 

Alle skole og daginstitutions ledere i Tjørring, er 
kaldt til møde i morgen med følgende dagsorden: 
Tjørring området - orientering i forbindelse med 
budgetkonference. 

Vi er som udgangspunkt ikke interesseret i at 
blive en større daginstitution, men er selvfølgelig 
villig til at indgå i en drøftelse, såfremt 
kommunen skulle finde det nødvendigt at udvide 
pladskapaciteten i Tjørring. 

5.  Forældrekendskab D Anders/ 
Jesper 

Stjernerne holder et arrangement. Stjernefest d. 16.6.22 



Vi snakkede om en arbejdsdag til sidste 
møde, skal vi have det og i så fald hvornår? 

Vi venter med en legepladsdag 

Hvad med forældreforeningen og efterårsfesten? 
Skal vi genoverveje hvordan vi afvikler tingene. 

Bestyrelsen som forældreforening? Punkt på 
næste møde. 

Skal vi fremad afholde stjernefest sammen med 
skolen? I sin tid besluttet i forbindelse med at 
lære hinanden at kende, da vi flyttede ind 
hernede. Nogle synes at det bliver for stort? 

6.  Økonomi O Anders Børne- og Familieudvalget besluttede følgende 

fordeling:  

Daginstitutionerne kompenseres for 90 % af de 

afholdte udgifter svarende til 9,8 mio.kr. De 

private dagtilbud og pasningsordninger på 

dagtilbudsområdet kompenseres tilsvarende, 

svarende til 1,1 mio.kr.  

Skolerne kompenseres for 50 % af de afholdte 

udgifter svarende til 1,6 mio. kr.  

Vi har derfor fået  
1.207.000 mod brugt 1.340.000. Vi vil forsøge at 

hente de 133.000 kr. i år? 

Vores energiudgifter er steget voldsomt, hvilket 

betyder at årets budget stort set er brugt. Det er 

italesat til embedsfolkene. Meldingen herfra er 

 



at vi skal afvente, men at man vil finde midler til 

at dække merudgiften. 

Vi har pt. Mange børn i huset, hvilket lige nu 

udfordrer i forhold til at rende stærkt. Til juni 

ændrer billedet sig igen, da vi her aflevere 

Satellitten til SFO. Generelt betyder det at vores 

gennemsnitstal af børn for året er steget. 

Økonomisk set gør det at vi har råd til at vikar 

dække. 

Så udgangspunktet for i år er også at ramme 
0,00?       

7.  Evt.    Årshjul for de ting som sker i huset? Til nye 
forældre. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



Godkendt af: 
 
 
 
 
Jesper Clemmesen (Forældrerepræsentant)  Klaus Kristian Gyldenbrand (Forældrerepræsentant) 
 
 
 

 
Tina Madsen (Forældrerepræsentant)    Jonna Flensborg Nielsen (Personale repræsentant) 
 
 
 
 
Karina Murphy (Forældrerepræsentant)   Brian Nørgaard Albertsen (Forældrerepræsentant) 
 
 

 
 
Lise Pugdahl-Vilhelmsen (Forældrerepræsentant) 


